



**Rochester Chinese Christian Church**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen      dchen@rochesterccc.org  
Rev. Herman Tang          htang@rochesterccc.org



**羅城華人基督教會**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道                  dchen@rochesterccc.org  
鄧灼文牧師                htang@rochesterccc.org

**July 16, 2023 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

Pray for the Chinese pastoral search committee for their discerning process.

**Speaker**                      Pastor Tang  
**Scripture Reading**        Jeremiah 29:11-13  
**Sermon Title**                All is well when we submit to God  
1. Believe God is good  
2. Believe our future will be good

**Announcements**

- 1) We are looking for volunteers to help provide MBC teacher lunches and TA snacks during the week of MBC. For those interested in helping, please sign up in the foyer.
- 2) We are thankful that Brother Zhengfei Wang was able to come last week as a pastoral candidate. Based upon feedback from the congregation and after prayerful consideration, the church board has unanimously agreed to recommend to the congregation to call Brother Zhengfei Wang as the RCCC Chinese Pastor. In order to move forward, we will hold a town hall meeting on July 30 after Chinese Service to address any remaining questions. Lord willing, the church will hold a special congregation meeting on August 6 after Chinese Service to vote on this decision.
- 3) Drivers needed: If you are available to give rides to people, please let Sister Qihong Lou, or Pastor Tang know.

**Next Week's Sermon Speakers**

**English Worship**  
Pastor Tang

**Chinese Worship**  
Brother Yaonan Qian

**RCCCW Worship**  
Minister Dingli Chen

**英文崇拜**  
鄧牧師

**下主日崇拜講員**

**中文崇拜**  
錢姚南弟兄

**西區崇拜**  
陳定立傳道

**2023年7月16日 上午十一點十五分**

**本週禱告焦點：  
為中文聘牧委員會的決定禱告。**

**講員**                          鄧牧師  
**讀經**                          耶利米書 29:11-13  
**證道**                          順服神就有平安  
1. 相信神的本性是好的  
2. 相信我們前景是好的

**報告事項**

- 1) 我們正在尋找在音樂聖經營期間給老師提供午餐，給助教提供點心的自願者。有興趣者請在前廳登記。
- 2) 感謝主，汪正飛弟兄上週能夠以牧師候選人的身份來訪。根據會眾的反饋意見，經過禱告，教會執事會一致同意向會眾舉荐呼召汪正飛弟兄為本教會中文牧師。下一步我們將於7月30日中文主日崇拜後召集會眾大會，解答剩下的問題。主若願意，8月6日中文主日崇拜後將召開會員特會為此事投票。
- 3) 需要接送：如果你願意幫忙接送朋友來教會的活動，請與婁琪紅姐妹，或鄧牧師聯絡。